
Folketingets Boligudvalg

Dato: 22. juni 2010

Under henvisning til Folketingets Boligudvalgs brev af 25. maj 2010

følger hermed socialministerens endelige svar på spørgsmål nr. 335

(BOU Alm. del).

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jørgen Poulsen (RV)

Spørgsmål nr. 335:

”Vil ministeren oplyse, hvor store indtægter boligorganisationerne forventes 

at få på opnoteringsgebyrer i 2010 samt 2011, når opnoteringsgebyrerne er 

gjort obligatoriske?”

Svar:

Det er ikke muligt at skønne over de almene boligorganisationers gebyrind-

tægter i 2010 og 2011, da disse bl.a. vil afhænge af den generelle efter-

spørgsel efter almene boliger. For de boligorganisationer, der tidligere har 

været andelsboligorganisationer gælder, at deres gebyrindtægter tillige vil 

være afhængige af, i hvilket omfang de tidligere medlemmer af andelsbolig-

organisationerne benytter sig af den ”billigere” overgangsordning, jf. besva-

relsen af spørgsmål 296 og 330 (BOU alm. del).

Afslutningsvis skal tilføjes, at de nævnte gebyrindtægter skal dække boligor-

ganisationens udgifter ved at administrere ventelisterne. Det er således ikke 

hensigten, at boligorganisationerne skal oppebære en nettoindtægt i forbin-

delse med opkrævningen af disse.
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